
ورزشی

چهارمین شکست ثبت شد، موجی از انتقادات به راه افتاد

ارتباط میان ناکامی استقلال و دفتر معاون اول رئیس جمهور چیست؟!
سرویس ورزشی-

نتایج ضعیف اســتقلال در رقابت هــای لیگ برتر 
موجی از انتقادات را به دنبال داشــته تا جایی که حالا 
مدیرعامل اســبق این باشگاه مدعی شده با رفت وآمد 
برخی آقایان به دفتر جهانگیری معاون اول رئیس جمهور 
و پیشنهاداتی که آنها می دهند مصلحت استقلال، فدای 

روابط پشت پرده شده است.
در ادامه دیدارهای هفته ششم لیگ برتر، جمعه شب سه 
بازی دیگر برگزار شــد که با ثبــت نتایج جالب توجهی همراه 
بود. در اصفهان ذوب آهن دســت به کار بزرگی زد و موفق شد 
اســتقلال خوزستان را با نتیجه شــش بر صفر شکست دهد. 
بــرای ذوب آهن مرتضی تبریزی ۴ بــار )۱۳، ۴۶، ۶۵ و ۹۳( و 
محمدرضا حســینی ۲ بار )۳۰ و ۷۰( گلزنی کردند. ذوب آهن 
با این پیروزی ۹ امتیازی شــد و به رده ششم جدول رده بندی 
صعود کرد. اســتقلال خوزســتان نیز با یک پله سقوط به رده 

چهاردم قرار گرفت.
در تبریز جدال تیم های تراکتورســازی و سیاه جامگان با 
تســاوی یک – یک به پایان رسید. تک گل سیاه جامگان را در 
این دیدار میرهانی هاشــمی )۸۵( مدافع جدید سیاه جامگان 
روی پاس روح الله سیف الهی به ثمر رساند و گل سرخ پوشان را 
فرزاد حاتمی در دقیقه ۹۲ وارد دروازه شاگردان میثاقیان کرد. 
شاگردان یحیی گل محمدی با این تساوی و ۷ امتیاز در جایگاه 
هشتم قرار گرفتند و سیاه جامگان نیز ۷ امتیازی شد و موقتا به 

رده ششم صعود کرد.
اما در شهر جنوبی جم، تیم های پارس جنوبی و استقلال 
تهــران به مصاف یکدیگر رفتند که در پایان این بازی با نتیجه 
دو بر صفر به سود میزبان به پایان رسید تا چهارمین شکست 
اســتقلال در لیگ برتر رقم بخورد. علی دشتی در دقیقه ۳۸ و 
ســالاروند هم در دقیقه ۹۸ گلهای پــارس جنوبی جم را وارد 

دروازه استقلال تهران کردند.
در ابتدا هر دو تیم بازی را هجومی شروع کردند. در یکی از 
موقعیت های خطرناک، امید سینک در دقیقه ۱۰ بازیکن پارس 
جنوبی جم شوتی را به سمت دروازه استقلال زد که سیدحسین 
حسینی با واکنشــی به موقع مانع از گلزنی او شد. برنامه های 
استقلال در این نیمه بیشتر به حرکات خسرو حیدری از سمت 
راست و ســانترهای این بازیکن متمرکز بود با این حال شیب 
هجومی مسابقه بیشتر به سمت دروازه آبی ها بود. حملات تیم 
پارس جنوبی ســرانجام در دقیقه ۳۸ جواب داد و علی دشتی 
توانست روی اشتباه لئوناردو پادوانی و جاگذاشتن روزبه چشمی 
و آرمین سهرابیان گل اول مسابقه را به ثمر برساند. البته دشتی 
دقایقی بعد از گلزنی به خاطر مصدومیت شدید تعویض شد و از 
زمین بیرون رفت. تلاش بازیکنان استقلال برای جبران نتیجه 

ثمری نداشت تا بازی در نیمه اول با همان یک گل خاتمه یابد.
در نیمــه دوم ایــن تیم اســتقلال بود که بــرای جبران 
نتیجــه به آب و آتــش زد و یکپارچه هجومی شــد. ابتدا این 
ضربه کاشــته ســرور جباروف بود که در دقیقه ۵۰ به تیرک 
افقــی پارس برخورد کرد. ۴ دقیقه بعد محســن فروزان ضربه 
بازیکنان اســتقلال را از روی خط دروازه پارس بیرون کشید. 
حملات اســتقلال در دقایق میانی نیمه دوم به اوج رســید و 
بازهم این محســن فروزان بود که در دقیقه ۶۶ دروازه پارس 
را نجــات داد. برای این بازی ۶ دقیقه وقت اضافه درنظر گرفته 
شــد و استقلالی ها امیدوار به جبران نتیجه، در این دقایق هم 
به حملاتشــان ادامه دادند ولی ضدحملات پارس جنوبی خط 
دفاعی اســتقلال را در دو صحنــه آزار داد. همین ضدحملات 
در دقیقه ۹۶ جواب داد و حســینی دروازه بان اســتقلال روی 
مطهری مرتکب خطای پنالتی شــد. فرشــاد سالاروند پشت 
این پنالتی ایســتاد و در دقیقه ۹۸ این ضربــه را زد که ابتدا 
حســینی این پنالتی را گرفت ولی سالاروند در ادامه توانست 
 تــوپ را وارد دروازه کنــد تا بازی با همیــن دو گل به اتمام

 برسد.
پــارس جنوبی با این برد ۱۶ امتیازی شــد و با یک بازی 
بیشتر نسبت به پرسپولیس به صدر جدول صعود کرد. استقلال 
هــم که چهارمین باختش را در این مســابقه تجربه کرد، با ۴ 

امتیاز در رده پانزدهم جدول باقی ماند.

سیاست های غلط مدیریتی، دلیل ناکامی است
نتایج ضعیف استقلال در این فصل با موجی از اعتراض ها 
همراه بود، از شــعارهای تماشــاگران بر روی ســکو گرفته تا 
گفت و گوهای اعضای ســابق این باشــگاه. در همین خصوص 
روز گذشــته علی فتح الله زاده مدیرعامل ســابق اســتقلال در 
گفت و گویی با خبرگزاری فارس اظهار داشــت: سیاســت های 
غلط مدیریتی در این باشــگاه باعث دوگانه سوزی شده است. 
آنها هم تیم را سوزاندند و هم سرمایه هایش را. سرمایه اولی که 
آنها سوزاندند ۷۵ میلیارد تومان پولی است که در ۲ سال اخیر 
به این باشــگاه تزریق شده است در حالی که یک قهرمانی هم 
کسب نکرده اند و دوم سرمایه مثل منصوریان. وی در پاسخ به 
این سؤال که درخصوص عملکرد منصوریان چه صحبتی دارد، 
گفت: منصوریان هم در برخی تصمیماتش دچار  اشــتباه شده 
اما باز هم تاکید می کنم سیاست های غلط مدیریتی باعث ثبت 
این نتایج ضعیف شده است. آقایان اگر می خواهید مربی عوض 
کنید بدون معطلی جلســه بگذارید و با مربی تان خداحافظی 
کنید اما تا روزی که قصد خداحافظی ندارید چه معنی دارد که 
برای مربی مهلت تعیین می کنید، مثلا ۲ بازی فرصت دارید؟! 
مدیرعامل ســابق اســتقلال خاطرنشــان کرد: استقلال 
میلیون ها هــوادار دارد و از ســلطانی فر وزیــر ورزش انتظار 
نداشــتیم که به خاطر رفت و آمد برخی آقایــان به دفتر آقای 
جهانگیری معــاون اول رئیس جمهور و پیشــنهاداتی که آنها 
می دهند مصلحت اســتقلال را فدای روابط پشت پرده کنند. 
آقای سلطانی فر شــما باید منفعت میلیون ها هوادار را در نظر 

بگیرید، شما وزیر هســتید، چرا اجازه می دهید برخی به شما 
فشار بیاورند و نتوانید برای استقلال تصمیم درست بگیرید؟!

انتظار می رود وزارت ورزش و جوانان به بهانه صحبت های 
اخیــر فتح الله زاده یک بار برای همیشــه توضیــح دهد که آیا 
فعالیت برخی از مدیران اســتقلال براساس شایستگی بوده یا 

اینکه پای سفارش برخی از مقامات سیاسی در میان است؟!
به هر حال در چند ماه گذشته همواره این موضوع مطرح 
بوده که پسر چهره سیاسی اصلاح طلب، داماد یکی از مدیران 
باشگاه استقلال اســت و همین ارتباط فامیلی موجب حضور 

»پدرزن« در باشگاه استقلال شده است. 
 پرسپولیس – پیکان؛ برگزار کننده آخرین بازی لیگ

در آخرین بازی هفته ششــم رقابت های لیگ برتر امروز 
تیم های پرســپولیس و پیکان از ساعت ۲۰ در ورزشگاه آزادی 
به مصاف یکدیگر می روند. قرمزها در بازگشــت از آسیا امروز 
)یکشــنبه( میزبان پیکان اند. آنها قصد دارند با یک برد خانگی 
مقابل پیــکان دوباره در صدر قرار بگیرنــد و فاصله خود را با 

استقلال در همین شروع لیگ به ۱۲ امتیاز برسانند.
پیکان شروع خوبی در لیگ نداشت با این حال بازی قبلی 
خود را بــرد و با پیروزی مقابل فولاد ۵ امتیازی شــد، با این 
حــال باخت در جام حذفی مقابل تیم بادران دوباره کام مجید 
جلالی را تلخ کرد. پرســپولیس می داند که روزهای سختی در 
لیگ خواهد داشــت، روزهایی که باید هــر چهار، پنج روز در 
ایران و آســیا به میدان برود، برای اینکه در آن روزها با مشکل 
روبرو نشود باید در این بازی های خانگی امتیاز از دست ندهد. 
پرســپولیس در پنج بازی قبلی مقتدر نشان داد و برتری خود 
را به حریفان دیکته کرد باید دید این تیم پس از بازی سنگین 
مقابل الاهلی طراوت همیشگی را دارد. نقطه قوت پرسپولیس 

در این فصل نیمکت پرمهره اش است.

حدیث دشت عشق

به یاد شهید یدالله قلی پور
دانش آموزان عزیز؛ درس بخوانید که 

آینده کشور در دست شماست
یدالله قلی پور در اول اســفند ســال ۱۳۳۱ در 
شهرســتان رشت دیده به جهان گشــود. او انسانی 
متواضع و با گذشت بود و به تلاوت قرآن مجید عشق 
می ورزید. وی چون به نوشتن می پرداخت، زمزمه های 
عرفانی و آســمانی شعرا و بزرگان را در قالبی زیبا و 
دلنواز، صفحه کاغذ مقابلش را زینت می داد تا شکلی 

هنری به خود بگیرند.
ایشان علاوه به هنر خوشنویسی به نقاشی نیز علاقه داشت و اوقات فراغت 
خویش را با کشــیدن تصاویر چشــم نوزاد و دلپسند می آراست و سعی می کرد 
دست افراد نیازمند و درمانده را بگیرد و از مال خود انفاق می نمود. در مبارزات 
ستم شاهی نقش فعالی داشــت. با شروع انقلاب اسلامی روز و شب آرام و قرار 
نداشت هر ساعت و هر جا که نیاز بود به فعالیت و تلاش در راه پیروزی انقلاب 
اســلامی دریغ نمی ورزید از شــرکت در تظاهرات و راهپیمایی ها گرفته تا پرده 

نویسی و شعارنویسی بر در و دیوار، از هیچ تلاشی فروگذار نبود.
با آغاز جنگ تحمیلی وی می خواســت این بار با هنر خود دشمنانی را که 
به تکاپوی خاموش کردن شــعله های خاموش کردن شعله های انقلاب اسلامی 
افتاده بودند ســر جایشان بنشــاند او برای دفاع از هجوم بیگانگان به مرزهای 
کشور اسلامی مان همچون مردان غیرتمند این مرز و بوم بارها راهی جبهه های 
نبرد حق علیه باطل شــد و با توجه بــه اینکه چندین بار مجروح و دچار حمله 
شیمیایی نیز شده بود، ولی دست از مبارزه نکشید و سرانجام در عملیات والفجر 
۹ در بلندای قله ۱۰۰۱ کردستان در دهمین روز از دی ماه سال ۱۳۶۴ به درجه 

رفیع شهادت نائل آمد.
بخشی از وصیت نامه شهید: 

دانش آموزان عزیز! درس بخوانید که آینده کشور ما در دست شماست.
مردم! از ولایت فقیه پشــتیبانی کنید و قدر روحانیت را بدانید. رزمندگان 

اسلام را از یاد نبرید و برای پیروزی آنها و اسلام دعا کنید.

والیبال جام قهرمانان بزرگ جهان – ژاپن 

یگ گام دیگر تا رسیدن والیبال ایران به نخستین سکوی جهانی
تیــم ملی والیبال ایران با پیــروزی مقابل ژاپن در 
مسابقات جام قهرمانان قاره ها تعداد بردهای خود را در 
این رقابتها به عدد سه رساند تا در آستانه کسب مدال 

قرار بگیرد.
در ادامه مســابقات والیبال جام قهرمانان قاره ها، از ساعت 
۱۴:۴۵ دیروز شــنبه تیم ملی والیبــال ایران به مصاف میزبان 
این مســابقات یعنی ژاپن رفت و توانســت با نتیجه ۳ بر یک 
حریفش را شکســت بدهد. ایران پیش از این موفق شــده بود 
ایتالیــا و آمریکا را از پیش رو بردارد و فقط برابر برزیل بازی را 

واگذار کرده بود. 
ست اول؛ ۲۵ بر ۲۱ به سود ژاپن

دو تیم بازی را پایاپای شــروع کردنــد ولی این تیم ایران 
بود که توانســت نتیجه بازی را ۸ بر ۷ به ســود خود کند و به 
استراحت فنی اول برسد. با این حال ژاپن با حمایت هوادارانش 
توانست از ایران پیش بیافتد و با نتیجه ۱۶ بر ۱۵ به استراحت 
فنی دوم رسید. ژاپنی ها در ادامه توانستند برتری خود را حفظ 

کنند و در نهایت با نتیجه ۲۵ بر ۲۱ برنده ست اول باشند.
ست دوم؛ ۲۵ بر ۱۹ به سود ایران

تیم ایران در ســت دوم کاملا متفاوت با ست اول بازی را 
آغاز کرد و توانست حتی با نتیجه ۵ بر یک از ژاپن پیش بیفتد 
و استراحت فنی اول را با نتیجه ۸ بر ۳ از آن خود کند. باوجود 
اینکه ایران از ژاپن ۴ امتیاز پیش بود، ســرویس های خوب تیم 
حریف و دریافت های ضعیف ملی پوشــان باعث شــد تا فاصله 
امتیازات حتی به یک امتیاز برســد ولی ایران توانست با نتیجه 
۱۶ بر ۱۴ کار را به استراحت فنی دوم برساند. روند خوب ایران 
باعث شد تا ژاپن دیگر نتواند نتیجه را جبران کند و ست دوم با 

نتیجه ۲۵ بر ۱۹ به سود ایران خاتمه یافت.

ست سوم؛ ۲۵ بر ۲۰ به سود ایران
در ســت ســوم هم ایران و هم ژاپن بازی پایاپایی را انجام 
دادند. ژاپنی ها با تکیه بر سرعت و سرویس های خود تا حدودی 
دفاع ایران را اذیت کردند ولی شاگردان ایگور کولاکوویچ در تیم 
ایران در نهایت موفق شدند ست سوم را هم با نتیجه ۲۵ بر ۲۰ 

به نفع خود به اتمام برسانند.
ست چهارم؛ ۲۵ بر ۱۴ به سود ایران

تیم ملی والیبال ایران در ست چهارم هم کاملا از حریفش 

برتــر بود و توانســت با اســتفاده از ســرویس ها و دفاع خوب 
ملی پوشان، برتری خود را تا پایان ست حفظ کند. ست چهارم 
هم با نتیجه ۲۵ بر ۱۴ به سود ایران به اتمام رسید تا تیم ایران 
با کسب سه برد در این مسابقات و ثبت یک باخت مقابل برزیل 

در آستانه حضور روی سکوی جهانی قرار بگیرد.
در چارچوب همین مســابقات، روز گذشته دو بازی دیگر 
برگزار شــد. در اولین بازی تیم ملی والیبال برزیل موفق شــد 
با نتیجه ســه بر یک آمریکا را از پیش رو بردارد و در آســتانه 

پنجمین قهرمانــی اش قرار گیرد. در بــازی دوم نیز تیم ملی 
والیبال ایتالیا توانســت با نتیجه ســه بر یک فرانسه را از پیش 
رو بردارد و به قرار گرفتن بر روی سکو قهرمانی نزدیک تر شود.

برنامه مسابقات روز پایانی 
تیم ملی والیبال ایران که در حال حاضر در رده سوم جدول 
قرار دارد، در آخرین دیدار خود در این رقابتها، از ساعت ۱۰:۱۰ 
صبح امروز یکشنبه به مصاف فرانسه می رود و در صورت برتری 
در این مســابقه، مدال خود را قطعی خواهد کرد. ملی پوشــان 
کشــورمان در دو دوره قبلی جام قهرمانان بزرگ جهان )۲۰۰۹ 
و ۲۰۱۳( در این رقابت ها شــرکت کردند که به ترتیب موفق به 
کسب رتبه های پنجم و چهارم شدند. برنامه کامل دیدارهای روز 

پایانی مسابقات والیبال جام قهرمانان قاره ها به شرح زیر است:
یکشنبه ۲۶ شهریورماه: اوساکا

* ایتالیا ..................................................................................... آمریکا 
*ایران ........................................................... فرانسه)ساعت ۱۰:۱۰( 
* ژاپن ........................................................................................ برزیل

درحالی که پیش از این باشگاه پرســپولیس اعلام کرده بود در دوبی میزبان الهلال عربستان خواهد بود، 
کنفدراسیون فوتبال آسیا اعلام کرد که پرسپولیس در ورزشگاه سلطان قابوس مسقط میزبان الهلال عربستان 

است.
AFC محل دیدار برگشــت تیم های پرســپولیس و الهلال عربســتان را اعلام کرد که بر این اساس سرخ پوشان همانند 
بازی های گذشته مقابل نمایندگان عربستان در ورزشگاه سلطان قابوس مسقط میزبان الهلال خواهند بود. این بازی ساعت 
۱۹:۳۰ انجام می شود.پرسپولیسی ها برای بازی مقابل الهلال پیشنهاد بازی در دبی امارات را داده بودند که ظاهرا با این اعلام 
کنفدراسیون فوتبال آسیا به نظر می رسد این کشور عربی با درخواست پرسپولیس موافقت نکرده است.بازی رفت دو تیم ۴ 
مهر در ورزشگاه محمد بن زاید ابوظبی برگزار می شود و بازی برگشت ۲۵ مهرماه برگزار خواهد شد.باشگاه پرسپولیس نیز پس 
از اعلام کنفدراسیون فوتبال آسیا، اعلام کرده که این برنامه  از قبل به AFC داده شده و برنامه قطعی نیست چون اماراتی ها 
هنوز جواب رسمی به باشگاه نداده اند. این باشگاه همچنین تاکید کرد: طی روزهای گذشته با ارسال نامه ای به کنفدراسیون 
فوتبال آســیا، امارات به عنوان میزبان دور برگشت مرحله نیمه نهایی لیگ قهرمانان آسیا برابر الهلال معرفی شده اما تا این 

لحظه مسئولان فوتبال امارات پاسخی به درخواست ما نداده اند تا این میزبانی رسمی شود.

ابهام در تعیین میزبان 
دیدار برگشت پرسپولیس ایران و الهلال عربستان

واکنش فدراسیون کشتی به توقف پروژه احداث سالن جویبار 
رئیس  فدراســیون کشــتی در نامه ای به استاندار 
و  عمرانی  عملیات  فعال سازی مجدد  مازندران خواستار 
فراهم شــدن امکان بهره برداری از سالن پنج هزار نفری 

کشتی جویبار شد.
رســول خادم در نامه ای به »ربیع فلاح« استاندار مازندران 
خواستار فعال سازی مجدد عملیات ساخت سالن پنج هزار نفری 

کشتی شهرستان جویبار شد. متن این نامه به شرح زیر است:
»احتراماً، همانطور که مســتحضر هســتید، شهرســتان 
»جویبار«، خطه ای پهلوان خیز در ســرزمین ایران اســت، که 
در چند ســال گذشــته، قهرمانان ملی بزرگی از جمله مهدی 
حاجی زاده، رضا یزدانی، کمیل قاســمی، مسعود اسماعیل پور و 
حسن یزدانی را در دل خود پرورش داده، و افتخارات ارزشمندی 
را بــرای ملت عزیزمان »ایران« به ارمغان آورده اســت. در این 
ســال ها تنها خواسته مردم عزیز و کشــتی دوست »جویبار«، 
ســاخت و بهره برداری از ســالن پنج هزار نفری این شهرستان 
بــوده، که به لطف خــدا، و پس از پیگیری های فــراوان، امکان 

اجرای این پروژه فراهم شــده اســت. لازم به توضیح می داند، 
شخص رئیس محترم جمهور نیز، در بازدیدهای استانی خود، بر 
احداث این ســالن به عنوان یکی از پروژه های اولویت دار استان 
مازندران  اشــاره نموده، و متعاقب آن، اعتبار لازم را برای پروژه 
مذکور در بخش اعتبارات استانی، تخصیص داده اند. اما متأسفانه 
در بازدید میدانی صورت گرفته در دوازدهم شــهریورماه ســال 
جاری، از محل احداث پروژه سالن پنچ هزار نفری جویبار توسط 
فدراسیون کشتی جمهوری اسلامی ایران، بنظر می رسید، پروژه 
مذکــور علی رغم تخصیص اعتبار عمرانی لازم از ســوی دولت 
محترم، در مرحله خاکبرداری متوقف، و باعث گله مندی شدید 
مردم عزیز»جویبار« گردیده است . از این رو باعنایت به اهمیت 
اجــرای پروژه یاد شــده و محدودیت زمانی موجــود تا انتهای 
ســال جاری، برای جذب اعتبار تخصیص یافته به پروژه ذیربط، 
سپاســگزار خواهد بود، دســتور فرمایید، نسبت به فعال سازی 
مجدد عملیات عمرانی و فراهم شدن امکان بهره برداری از پروژه 

یاد شده، اقدامات شایسته و عاجل صورت پذیرد.«

انتشار جزئیات جدیدی از انتقال نیمار
انتقال جنجالی مهاجم پیشــین بارسلونا به پاری  ســن  ژرمن از مدت ها پیش 
مشــخص بود. هر روز که می گذرد جزئیات جدیدی از جدایی نیمار و پیوستنش به 
پاری  سن  ژرمن منتشر می شود که از آگاهی مسئولان باشگاه بارسلونا نسبت به این 
جدایــی از مدت ها قبل حکایت می کنــد. از روزهای پایانی ماه می، مقام های بالای 
باشــگاه و بخشی از مدیریت )رئیس باشگاه، خوســپ ماریا بارتومئو و نایب رئیس 
ورزش باشگاه، یوردی مستره( می دانستند که خطر جدایی مهاجم برزیلی از بارسلونا 
وجود دارد. به  گزارش رادیو کاتالونیا زمانی که مســتره اعلام کرد نیمار ۲۰۰ درصد 
در بارسا می ماند مسئولان باشگاه می دانستند که نیمار هدف اصلی پاریسی ها است 
و در نهایت به آن رسیدند. علاوه بر این رئیس باشگاه در حالی به اردوی آمریکا رفت 

که می دانست این انتقال به زودی قرار است به واقعیت تبدیل شود.
استارت توتی

 برای رسیدن به نیمکت جالوروسی
اسطوره باشگاه رم از تصمیم خود برای حضور نیافتن در دنیای مربیگری منصرف 
شــد.توتی نماد و اسطوره باشگاه رم به شمار می آید. او سال ها  با پیراهن جالوروسی 
بازی کرد تا این که با پایان فصل قبل برای همیشه از دنیای فوتبال خداحافظی کرد. 
توتی پیش از این تاکید کرده بود که اصلا دوست ندارد که وارد دنیای مربیگری شود 
اما به نظر می رسد که او از تصمیم خود منصرف شده است. همسر توتی گفت : او اصلا 
قصد نداشت که وارد دنیای مربیگری شود اما این تصمیم او تغییر کرد. او می خواهد 
مربیگری را هم تجربه کند و من مخالفتی ندارم. توتی دوست دارد که به باشگاه رم 
کمک کند و امیدوارم که شرایط این گونه شود که او دوست دارد. اسطوره جالوروسی 
در کلاس های مربیگری شرکت کرده است و هواداران این تیم ایتالیایی آرزو دارند که 

روزی اسطوره آنها هدایت تیم محبوب شان را بر عهده بگیرد.
مدافع میلان رباط صلیبی پاره کرد

مدافــع جدید میلان ربــاط صلیبی پاره کرد و تا ۶ ماه نمــی تواند این تیم را 
همراهی کند. باشــگاه میلان در فصل جابجایی تابستانی تغییرات زیادی در تیم به 
وجود آورد و یــازده بازیکن جدید جذب کرد.آندریا کونتی، یکی از بازیکنان جدید 
میلان در تابســتان بود که از آتالانتا به این تیم پیوست. خبر بد برای روسونری این 
که کونته در تمرین تیم به شــدت آسیب دید. این بازیکن رباط صلیبی پاره کرد و 
۶ ماه دور از میادین خواهد بود. میلان در سه بازی خود در فصل جدید رقابت های 

سری A دو پیروزی و یک شکست را تجربه کرده است.
پله ویلچرنشین شد! 

عکســی از پله منتشر شــده که بر روی ویلچر نشسته و با کمک یک نفر دیگر 
جابجا می شــود. این عکس واکنش های زیادی را به دنبال داشــته اســت. پله در 
بین مردم برزیل از محبوبیت زیادی برخوردار اســت و نماد فوتبالی در این کشــور 
فوتبال خیز است. به نظر می رسد این روزها وضعیت جسمانی پله خوب نیست. او در 
فرودگاه نمی توانست روی دو پا راه رود و مجبور شد که ویلچرنشین شود. عکسی از 
پله در حالی که روی ویلچر نشسته و به کمک یک نفر جابجا می شود منتشر شده و 
واکنش های زیادی را در صفحات مجازی به دنبال داشــت. پله در نظرسنجی که در 
سال ۱۹۹۹ توسط فیفا انجام شد به عنوان بهترین بازیکن قرن بیست انتخاب شد. 

او در ۲۳۶۳ بازی که به میدان رفت ۱۲۸۱ گل به ثمر رساند.
درخواست خرید ۵۰۰ هزار بلیت 
دیدارهای جام جهانی در روز اول

بیش از ۵۰۰ هزار درخواســت خرید بلیت دیدارهای جام جهانی ۲۰۱۸ در روز 
اول فروش در ســایت فیفا ثبت شده اســت. به گزارش روزنامه ریانووستی روسیه، 
هواداران فوتبال از سراســر جهان در روز آغازیــن  پیش فروش بلیت های بازی های 
جام  جهانی ۲۰۱۸ روســیه از طریق سایت فیفا بیش از ۵۰۰ هزار درخواست ارسال 
کردند. فروش اینترنتی از ســاعت ۱۲ پنجشنبه گذشته آغاز و سایت فیفا به دلیل 
ترافیک گســترده و هجوم هواداران فوتبال از دسترس خارج شد اما پس از گذشت 
چند ســاعت دوباره به حالت عادی بازگشت. روزنامه روسی در ادامه این خبر آورده 
است: طبق قوانین فیفا هر هوادار می تواند حداکثر ۴ بلیت برای خود و میهمانانش 
در هر بازی جام جهانی ۲۰۱۸ روســیه ســفارش دهد، البته مجموع خرید بلیت ها 
نمی تواند بیشتر از ۷ بازی باشــد. همچنین روس ها با ارائه بیشترین درخواست در 
سایت فیفا صدرنشــین خریداران بلیت های دیدارهای جام  جهانی ۲۰۱۸ هستند. 
هواداران فوتبال از کشورهای مکزیک، آرژانتین، برزیل، چین، آمریکا، کلمبیا، آلمان 
و انگلیس در رده های بعدی قرار دارند. برای دیدار فینال جام  جهانی ۲۰۱۸ روسیه 
در ورزشگاه بازسازی شده لوژنیکی مسکو با ظرفیت جدید ۸۱ هزار تماشاگر بیش از 
۵۰ هزار درخواست خرید بلیت به فیفا ارائه شده است. جهت تماشای بازی افتتاحیه 
که تیم ملی فوتبال روسیه به عنوان میزبان خواهد بود ۴۰ هزار درخواست بلیت هم 
ارسال شد. ویتالی موتکو، معاون نخست وزیر روسیه و رئیس کمیته سازماندهی جام 
 جهانی ۲۰۱۸ درباره آمار اعلام  شــده از سوی فیفا در روز اول پیش فروش بلیت ها 
به روزنامه ریانووســتی گفت: این ارقام نشــان دهنده علاقمندی  گسترده هواداران 
فوتبال از سراسر جهان به جا م جهانی ۲۰۱۸ روسیه است. امیدوارم این روند اشتیاق 
همچنان ادامه داشته باشد. شاهد هستیم که یک چهارم بلیت ها از سوی خارجی ها 
خریداری می شوند. شور بسیار زیادی از سوی هواداران فوتبال از کشورهای برزیل، 
مکزیک و چین را می بینیم. جام جهانی ۲۰۱۸ در روزهای ۲۴ خرداد تا ۲۴ تیر ماه 
ســال ۱۳۹۷ در ۱۲ ورزشگاه و ۱۱ شهر روسیه برگزار خواهد شد. تیم ملی فوتبال 

ایران نیز یکی از ۳۲ تیم شرکت کننده این رقابت ها است.
سناریوهای پیش روی بوفون 

پس از اعلام بازنشستگی
دروازه بان کهنه کار یوونتوس پــس از پایان فصل جاری چند گزینه پیش روی 
خود دارد.جان لوئیجی بوفون که در ماه ژانویه ۴۰ ســاله می شود، پیش از این اشاره 
کــرده بود که این فصل می تواند آخرین فصل دوران بازیگری اش باشــد و به  نوعی 
هم اعلام کرده اســت که علاقه ای به سرمربیگری ندارد. در حالی که جایگاه بوفون 
پس از بازنشســتگی در هیئت مدیره باشگاه یوونتوس تضمین شده به نظر می رسد 
- هرچند پســت دقیق وی هنوز مشخص نیســت - روزنامه »توتو اسپورت« ایتالیا 
خبر داد دروازه بان کهنه کار بانوی پیر همین حالا ســه پیشــنهاد دارد.براساس این 
گزارش، بوفون از فدراســیون فوتبال ایتالیا بــرای حضور در کادر فنی آتزوری پس 
از بازنشســتگی اش پیشنهاد دارد، این در حالی اســت که جانی اینفانتینو، رئیس 
فدراسیون جهانی فوتبال )فیفا( هم می خواهد تا جی جی  بوفون در فیفا مشغول به 
کار شــود و به شکل دادن آینده فوتبال در این نهاد کمک کند. دروازه بان تیم ملی 
ایتالیا البتــه گزینه دیگری هم دارد و آن ادامه دوران بازیگری اش با تیم نیوریورک 
ســیتی در لیگ حرفه ای فوتبال باشــگاهی آمریکا موسوم به MLS حداقل به مدت 

یک سال است.

اعتراض هواداران استقلال در صفحه وزیر ورزش 
علیرضا منصوریان تنها فردی نبود که بعد از شکست استقلال مقابل پارس 
جم مورد انتقادات تند و هجمه حملات هواداران اســتقلال قرار گرفت. تیم 
مدیریتی باشگاه استقلال هم از این گزند بی نصیب نماند و هواداران این تیم 
نسبت به عملکرد هیئت مدیره هم نقد های تندی داشتند. اعتراض استقلالی ها 
به اینجا هم ختم نشــد و در فاز بعدی حملات این تیم مســعود سلطانی فر 
وزیر ورزش و جوانان بود که هدف حملات و انتقادات تند هواداران اســتقلال 
واقع شــد. در پی شدت گرفتن این اتفاق، وزیر ورزش و جوانان در واکنش به 
حجــم بالای انتقادات هواداران اســتقلال صفحه خود در فضای مجازی را به 
حالت خصوصی در آورد و با بستن این صفحه باعث شد تا از حجم حملات به 
خودش کاسته شود. در واقع این اولین و شاید هم تنها واکنش وزیر ورزش به 

نارضایتی هواداران استقلال از شرایط کنونی تیم شان بود.
ویسی: شکست مقابل ذوب آهن قتل مشکوک است 

سرمربی استقلال خوزستان گفت: باید بررسی کرده و ببینیم چه اتفاقی 
افتاد چنین نتیجه ای مقابل ذوب آهن رقم خورد چون این شــرایط مانند قتل 
مشکوکی است که باید بررسی شود.عبدالله ویسی درباره شکست عجیب ۶ بر 
صفر استقلال خوزستان مقابل ذوب آهن درهفته ششم لیگ برتر گفت: نه تنها 
من بلکه هیچ یک از مردم خوزستان، هواداران تیم و حتی رسانه ها پیش بینی 
چنین شکســتی را نمی کردند. ما ۶ گل خوردیم و شــانس آوردیم ۶ گل هم 
نخوردیم. در هر ۴۰ ســال در فوتبال ایــران چنین اتفاقاتی می افتد و این بار 
ســر ما افتاد ما خودمان بد بودیم، روز خوب ذوب آهن بود و بابت این برد به 
تیم ذوب آهن تبریک می گویم. وی افزود: باید فیلم بازی را ببینیم و بررسی 
کنیــم که چه اتفاقی افتاد تا چنین بازی انجــام داده و چنین نتیجه ای رقم 
خورد. این شرایط مانند قتل مشکوکی است که باید بررسی شود. در مجموع 
شــرمنده مردم خوزستان شدیم چون همه آنها انتظار نتایج خوب از تیم های 
خوزســتانی دارند. سرمربی تیم فوتبال استقلال خوزستان با گلایه از شرایط 
فعلی باشــگاه استقلال خوزستان تأکید کرد: بلاتکلیفی باشگاه به ما بد ضربه 
می زند. بازیکنان ما نسبت به اتفاقات سال گذشته ذهنیت و سوء ظن داشته و 
همین بلاتکلیفی باعث شده که استرس داشته باشند چون وضعیت مالکیت 
باشگاه هنوز مشخص نیســت و نمی دانیم که آیا تیم فروخته می شود یا قرار 
است با چه شرایطی کار ادامه پیدا کند. اگر وضع بخواهد به همین شکل باشد 
ادامه آن به نابودی تیم می انجامد. در مورد بازی تیمش مقابل سپید رود رشت 
در هفته هفتم لیگ برتر گفت: این بازی با توجه به اینکه میزبان هستیم برای 
ما اهمیت زیادی دارد. اگر ببریم که به لیگ بر می گردیم اما اگر نتیجه ایده آل 
نگیریم یا خدای ناکرده شکست بخوریم اتفاقات بدی برای تیم ما می افتد و به 
نوعی دچار بحران می شویم. تا آنجا که شناخت از بازیکنان تیم دارم همه آنها 
انگیزه زیادی برای شکست سپید رود در اهواز دارند تا به نوعی باخت سنگین 

مقابل ذوب آهن را جبران کرده و به لیگ برگردیم.
پاشازاده: هیچ تماسی از باشگاه استقلال با من گرفته نشده

پیشکســوت تیم فوتبال اســتقلال گفت: به خدا از شــرایطی که برای 
منصوریان پیش آمده ناراحتم، چون معتقدم دود ناکامی منصوریان به چشم 
من و دیگر مربیان جوان هم می رود. مهدی پاشــازاده در مورد اینکه پس از 
شکســت استقلال مقابل پارس جنوبی جم نام او به عنوان یکی از گزینه های 
ســرمربیگری آبی پوشان مطرح شده است، اظهار داشــت: تا الان که با شما 
صحبت می کنم هیچ تماس مستقیمی از طرف باشگاه استقلال با من گرفته 
نشــده است ضمن اینکه استقلال هنوز سرمربی دارد و درست نیست که این 
حرف ها رابزنیم. همه این ها فقط گمانه زنی رسانه ها بوده است.وی درخصوص 
واکنش دوگانه هواداران استقلال به حضوراحتمالی اش در این تیم عنوان کرد: 
مدتهاست که اسم من به عنوان یکی از گزینه های سرمربیگری استقلال مطرح 
بوده، اما خودم نمی خواهم احساســی عمل کنم همه می دانند که من تا الان 
از کادرفنی اســتقلال حمایت منطق و به جا کردم و حتی انتقاد هم کرده ام. 
مهم این است که از کاری که فعلا انجام می دهم لذت می برم و بقیه حاشیه ها 
برایم مهم نیســت. پیشکسوت باشگاه استقلال در پاسخ به این سؤال که اگر 
به صورت رسمی ســرمربیگری این تیم به او پیشنهاد شود آیا قبول می کند 
یا خیر؟ گفت: تا زمانی که هیچ چیز رســمی نشــود برای سؤال شما پاسخی 
ندارم. پشــت این اگر ها حرف و حدیث زیادی اســت و برای قبول مسئولیتم 
شرایط خاصی باید باشد. پاشازاده درخصوص اینکه ایا فقط محبوبیت می تواند 
به موفقیت ســرمربی استقلال یا پرســپولیس کمک کند، تصریح کرد: اصلا 
اینطور نیســت محبوب بودن فقط چند درصد کمــی از کار را پیش می برد 
مردم در زمین از شــما نتیجه می خواهند مگر از حجازی وپروین محبوب تر 
داشــتیم. فقط با فاکتور محبوبیت نمی شود کار را جلو برد. وی در واکنش به 
اینکه خیلی ها اعتراض دارند استقلال منصوریان بدترین استقلال تاریخ است، 
گفت:: این ها آمار و ارقام اســت، ولی واقعیت این است که وضعیت استقلال 
خوب نیســت ودر این شرایط از بالا تا پایین همه سردرگم هستند. مسئولان 
استقلال باید فکری به حال تیم بکنند. خیلی ها هستند که با استقلال زندگی 

می کنند و ناکامی این تیم روی آنها اثر می گذارد.
استقلال در آستانه جذب یک مهاجم عراقی

یک مهاجم جوان عراقی در یک قدمی باشــگاه استقلال قرار گرفت. علی 
باســم مهاجم زیر ۲۳ سال عراقی هفته گذشته به تهران آمده و بعد از تست 
پزشکی احتمالا به عنوان خرید جدید آبی ها به استقلال اضافه می شود. علی 
باســم در نفت نجف بازی کرده است و شــاید بتواند مقابل ذوب آهن هم به 

میدان برود.
جلالی: پاشنه آشیل پرسپولیس را پیدا کرده ام

ســرمربی تیم فوتبال پیکان گفت: هر تیمی از جمله پرسپولیس پاشنه 
آشــیلی دارد که آن را پیدا کرده ایم. مجید جلالی در نشســت خبری پیش 
از بازی با پرســپولیس در هفته ششــم لیگ برتر اظهار کــرد: هر تیمی که 
بخواهد با پرســپولیس بازی کند کار ســختی دارد اما معتقدم هر تیم خوبی 
پاشــنه آشیلی دارد و مهم این است که آن را پیدا و روی آن کار کنیم. برای 
این کار فکر و تمرین کرده ایم. امیدوارم فردا )یک شــنبه( در اســتادیوم پر، 
بازی خوبی انجام دهیم. او درباره نقطه ضعفی که از پرســپولیس پیدا کرده 
گفــت: ترجیح می دهیم این موضوع را در زمیــن پیاده کنیم. همه می دانیم 
پرســپولیس پارامترهای زیادی در حمله دارد و ضمن اینکه نیمکت آن هم 
می تواند حلال مشــکلاتش باشد. سرمربی پیکان همچنین عنوان کرد: ما در 
پایان هفته پنجم وضعیت بهتری نسبت به پارسال داریم اما امسال در بخش 
حمله خلع سلاح شده ایم. این موضوع در شروع لیگ می تواند تاثیرگذار باشد 
امــا در خلال بازی ها باید تاثیر آن را کم کنیم. ما در لیگ امســال می توانیم 

آینده خوبی داشته باشیم.
طاهری: تا پایان فصل به کرانچار فرصت می دهیم

مدیرعامل باشگاه ســپاهان می گوید هیچ گاه به سرمربی تیم اولتیماتوم 
نداده است و تا پایان فصل به او اعتماد خواهد کرد. محسن طاهری  در مورد 
نتایج ســپاهان در لیگ برتر و باخت مقابل فولاد خوزســتان در هفته  ششم، 
اظهار کرد: نتایجی که به دست آمده، مورد رضایت هیچ سپاهانی واقعی نیست 
اما تیمی که نفراتش طبق نظر ســرمربی عوض شده باید به آن فرصت داد تا 
خودش را پیدا کند. قطعــا زمانی که تیم خودش را پیدا کند نتایج هم بهتر 
خواهد شــد.او درباره مطرح شدن بحث اولتیماتوم و تذکر به کرانچار، توضیح 
داد: ما هر هفته  با کرانچار جلسه داریم و بحث تذکر مطرح نیست. ما در این 
جلسات مشــکلات و نقصان های تیم را با کادرفنی بررسی می کنیم و کمیته  
فنی نیز نظراتش را در مورد ایرادات به آقای کرانچار می گوید اما اولتیماتومی 
داده نشده اســت. الی ماشــاءالله خبرگزاری ها از زبان خودشان همه چیز را 
می نویســند و آن را به پای ما می گذارند. مدیرعامل باشگاه سپاهان اصفهان 
در پاســخ به این پرسش که آیا تا پایان فصل به کرانچار فرصت خواهد داد یا 
نه؟ گفت : چــرا نباید به او اعتماد کنیم؟ بله. تا آخر فصل به او این فرصت را 

خواهیم داد.
هشدار AFC به باشگاه های لیگ برتری بدهکار

باشگاه های لیگ برتری تا ۲۷ شــهریور برای ارائه مستندات خود جهت 
روشــن کردن وضعیت پرونده بدهی های خود به کنفدراســیون فوتبال آسیا 

فرصت دارند.
 فدراسیون فوتبال درباره تعیین وضعیت باشگاه های لیگ برتری بدهکار، 
اطلاعیه ای صادر کرد که به این شــرح اســت: آخرین مهلت ارسال مدارک 
باشگاه های لیگ برتری جهت تعیین وضعیت بدهی باشگاه های ایرانی و ارسال 
مدارک، ۲۷ شــهریور ماه اســت. با توجه به  درخواست کنفدراسیون فوتبال 
آســیا مبنی بر تعیین وضعیت بدهی باشگاه های ایرانی به اشخاص حقیقی و 
حقوقی، اعم از داخلی و خارجی و با توجه به این که مدارک ارسالی از جانب 
باشــگاه ها اکثرا ناقص بوده یا هیچ گونه مدرکی ارسال نکرده اند، برای آخرین 
بار رســما اعلام می شود که باشگاه های لیگ برتری تا ۲۷ شهریور ماه فرصت 
دارند تا نســبت به تهیه نامه رســمی به همراه مستندات لازم درباره تعداد و 
وضعیــت پرونده ها و بدهی های داخلی و بین المللی باشــگاهی خود به کلیه 
اشخاص حقیقی و حقوقی اقدام کنند و در نامه ای همراه با مستندات تحویل 
کمیته صدور مجوز حرفه ای مستقر در سازمان لیگ دهند.پاسخ و مستندات 
دریافتی از سوی باشگاه ها در مهلت فوق )۲۷شهریور ماه(، عیناً در قالب یک 
گزارش به کنفدراســیون فوتبال آسیا ارســال خواهد شد. مسئولیت مدارک 
ارســالی و همچنین عدم ارسال پاسخ و مستندات، صرفا بر عهده باشگاه های 
مربوطه است و هیچ مسئولیتی تحت هیچ عنوانی بر عهده فدراسیون فوتبال 

نخواهد بود.

رئیس فدراسیون بسکتبال با بیان اینکه این فدراسیون در رابطه با حضور تیم سه به سه در بازی های داخل 
سالن هیچ اشتباهی مرتکب نشد، گفت: اگر غیر از این بود حتما جریمه می شدیم!

محمود مشــحون در مورد غیبت تیم بســکتبال سه به سه در بازی های داخل ســالن آسیا گفت: بهنام یخچالی، سجاد 
مشایخی، روزبه ارغوان و محمد جمشیدی بازیکنانی بودند که بر اساس اعلام اولیه قرار بود ترکیب تیم سه به سه ایران را در 
بازی های عشق آباد تشکیل دهند. این بازیکنان در ترکیب تیم پتروشیمی برای مسابقات باشگاه های آسیا هم قرار داشتند. 
این دو رویداد همزمان با هم برگزار می شوند و همین همزمانی و حضور این بازیکنان در ترکیب هر دو تیم در نهایت منجر 
به این شــد که ایران در بخش مردان مسابقات بسکتبال بازی های داخل سالن شرکت نکند. وی در این رابطه و اینکه گفته 
می شــود گاف فدراســیون در معرفی بازیکنان باعث این غیبت شده است، ادامه داد: کدام گاف؟ زمانی که فدراسیون اسامی 
این بازیکنان را به کمیته ملی المپیک اعلام کرد، آنها )بازیکنان( در ترکیب پتروشیمی نبودند. بعد از آن بود که باشگاه این 
بازیکنان عوض شــد و همه با هم در ترکیب پتروشیمی قرار گرفتند. ما کارمان را درست انجام دادیم اما پیش بینی این نقل 
و انتقالات را نداشتیم. گافی نداده ایم که حالا بخواهیم پاسخ آن را بدهیم. یک همزمانی مسابقه بود و خیلی اتفاقی بازیکنان 

اعزامی به عشق آباد در ترکیب نماینده ایران در مسابقات باشگاه های آسیا هم قرار داشتند.

واکنش مشحون 
سرمربی تیم ملی شیرجه ایران گفت: استعفای من یک واکنش محکم به وضع کنونی و اتفاقات اخیر است؛ به غیبت تیم ملی بسکتبال در مسابقات داخل سالن آسیا

چراکه معتقدم این کار بهتر از سکوت کردن است. 
رضا خیبری نژاد، سرمربی تیم ملی شیرجه با ابراز گلایه از لغو اعزام کاروان ایران به مسابقات قهرمانی رده های سنی آسیا 
اظهار داشت: در حال تنظیم متن استعفای خود هستم. دلیل اصلی این کارم هم آن است که من دینی به گردن شیرجه روهای 
تیم ملی دارم که باید آن را ادا کنم. من عمر و زندگی ام را برای شیرجه گذاشته ام و کاری که می کنیم آب در هاون کوبیدن 
است! تا دو سال دیگر که مسابقات رده های سنی آسیا برگزار خواهد شد مشخص نیست اوضاع چگونه خواهد بود. استعفای 
من یک واکنش محکم به وضع کنونی و اتفاقات اخیر است؛ چراکه معتقدم این کار بهتر از سکوت کردن است. خیبری نژاد در 
تشریح دلایل لغو این اعزام گفت: من از برخی کارمندان فدراسیون شنیده ام که همیشه و برای همه اعزام ها مسئولان از یک 
آژانس مسافربری خاص بلیت تهیه می کردند که در آنجا بیشتر کارها به صورت اعتباری انجام می شد و نیاز به پول نقد نبود، 
اما این بار آقایان برای تهیه بلیت به آژانسی رفتند که مربوط به پسر وزیر ورزش بود. وی افزود: مبلغی حدود ۵۵ میلیون تومان 
هم بابت رزرو بلیت ها پرداخت شد، اما چون تایید نهایی نکردند مسئولان آژانس هم بلیت ها را به نفرات دیگری فروختند! حالا 
در این بین چه کسی مقصر است، خدا می داند. یک سهل انگاری موجب شد تا ضربه های جبران ناپذیری بخوریم. من احساس 

مسئولیت کردم و به همین دلیل می خواهم از سمت خودم کناره گیری کنم.

تهیه بلیت از آژانس پسر وزیر ورزش!

صفحه 9
یک شنبه ۲۶ شهریور ۱۳9۶ 

۲۶ ذیحجه ۱۴۳۸ - شماره ۲۱۷۲۴

مدیرکل دفتر استعدادیابی وزارت ورزش و جوانان 
از افزایش بودجــه ۲۰ تا 3۰درصدی بــرای برگزاری 
جشنواره همگانی استعدادیابی در سراسر کشور خبر 
داد و گفت: به دنبال آن هســتیم تا امسال سهمی را 
نیز از ۲7صدم درصد مالیات ارزش افزوده برای توسعه 

استعدادیابی اختصاص دهیم. 
رامین طباطبایی رباره برگزاری دومین جشنواره همگانی 
استعدادیابی که از آبان ماه در ۳۱ استان کشور برگزار خواهد 
شــد، اظهار کرد: با توجه به اســتقبال خوبی کــه در اولین 
جشنواره استعدادیابی از سوی اســتانها شاهد بودیم، امسال 
تصمیم گرفتیم این جشنواره را به جای شناسایی مستعدین 
در ۵ رشته ورزشی در ۱۰ رشته ورزشی که شانس مدال آوری 
در آنهــا زیاد اســت، از آبان ماه در تمام اســتانها با همکاری 

فدراســیونها و هیئت های ورزشی برگزار کنیم تا با برپایی این 
جشنواره استعدادهای نخبه را شناسایی کنیم. مدیرکل دفتر 
اســتعدادیابی وزارت ورزش و جوانان همچنین درباره بودجه 
اختصاص یافته به امر اســتعدادیابی گفت: ســال گذشته با 
حمایت معاونــت ورزش قهرمانی و حرفه ای و معاونت ورزش 
همگانــی وزارت ورزش و جوانان توانســتیم ۵میلیارد تومان 
بــه این امر اختصاص دهیم، امســال ســعی داریم به منظور 
کیفی سازی کار استعدادیابی، این میزان بودجه را با ۳۰ درصد 
افزایش به ۸ میلیارد تومان برســانیم. همچنین از ســازمان 
مدیریت برنامه و بودجه درخواست کردیم تا از ۲۷صدم درصد 
مالیات بر ارزش افزوده ســهمی را نیز برای کار استعدادیابی 
اختصاص دهد تا بتوانیم روند موفقی را در پروسه استعدادیابی 

داشته باشیم و کار را به خاطر کمبود بودجه متوقف نکنیم. 

زهرا نعمتی بانوی کماندار تیــم ملی تیروکمان معلولان در رقابت های قهرمانی جهان که در پکن چین در حال 
برگزاری است، در ریکرو انفرادی زنان موفق به کسب مدال طلا شد.

در ادامه رقابت های تیروکمان قهرمانی جهان که در پکن چین در حال برگزاری اســت و در بخش ریکرو انفرادی زنان، زهرا 
نعمتی دارنده مدال طلای بازی های پارالمپیک ریو موفق به کســب مدال طلای قهرمانی جهان شد. نعمتی در دیدار فینال برابر 
کماندار ترکیه به میدان رفت و با نتیجه ۶ بر ۲ این کماندار را شکست داد و موفق به کسب مدال طلای ریکرو انفرادی زنان شد. 

رقابت های تیروکمان قهرمانی جهان امروز به پایان می رسد.

برادران عالمیان نتوانستند به جمع هشت نفر برتر 
رقابت های تنیس روی میز کاپ آسیا راه پیدا کنند.

رقابت هــای تنیس روی میز کاپ آســیا از روز جمعه به 
میزبانی هند آغاز شده است و برادران عالمیان که دیروز برای 
حضور در جمع هشــت پینگ پنگ باز برتــر در تلاش بودند، 
مقابل حریفان خود شکست خوردند.نوشاد عالمیان مقابل لی 

سانگ سو از کره جنوبی با نتیجه  دو بر صفر شکست خورد و 
نیما نیز با نتیجه  ســه بر یک مقابل چن از چین تایپه مغلوب 
شد و از صعود به جمع هشت نفر برتر باز ماندند.ندا شهسواری 
نیــز تنها بانوی پینگ پنگ ایران در کاپ آســیا روز جمعه با 
دو شکســت و یک پیروزی در گروه خود در جایگاه سوم قرار 

گرفت و از صعود به مراحل بالاتر باز ماند.

طلای با ارزش زهرا نعمتی در مسابقات قهرمانی جهاناختصاص 8 میلیارد تومان به استعدادیابی در ورزش 

ناکامی برادران عالمیان از صعود به جمع 8 نفر برتر تنیس روی میز آسیا 
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